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     Oslo 31.8.17 

STYREMØTE NR. 5, 2017 

REFERAT 

STYREMØTE NR.5, 2017, BLE HOLDT HOS VAV 22.8.17 FRA KL. 13 – 14.10 

  

Til stede: 
             Sigurd Grande, Oslo, leder 
 Knut Bjarne Sætre, Bærum 

 Knut Bjørnskau, leder Utvalg for miljøovervåking 

 Toril Giske; Oslo 

 Helga Trømborg, Nesodden 

 Svanhild Fauskrud, sekretær 

 

Forfall:  

Nils Erik Pedersen, Ås 

Reidar Kveine, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

 

 

   

1. REFERAT FRA STYREMØTE 9.5.2017 

Referatet fra 9.5.2017 ble godkjent. 

 

 

2. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Driftseminaret arrangeres 1.-2.november på Holmen Fjordhotell. 

Invitasjon med endelig program vil bli sendt ut i begynnelsen av september. I evalueringen 

tas med spørsmålet om driftseminaret er nettverksbyggende. 

- Møte i utvalget 5. september. 

 

 

3. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- Neste møte 14. september. 

- Bestilt NIVA rapport om «Vurdering av effekter på vannkvaliteten ved endret utslipp i 

Bunnefjorden». Frist for rapportering er 11.september 2017 og rapporten vil bli presentert i 

møtet. 

- Vil søke Miljødirektoratet om midler til gjennomføring av risikoanalyse av økotoksikologi 

på miljøgifter og hvilke stoffer som er de viktigste ut fra mengde og toksisitet. 

- Miljødirektoratet har gitt økonomisk støtte til del 1 av prosjektet «Bruk av foraminiferer 

som miljøindikator for vannkvalitet og levevilkår på sjøbunnen i Indre Oslofjord». 

Foraminiferer, som er en god pedagogisk parameter, er kommet med i ny Vanndirektiv 

takket være innsatsen fra Fagrådet gjennom tidligere undersøkelse. 
- Presentasjon av status fjorden  

- Venter på rapport fra mikroplastundersøkelsen gjennomført i desember 2015. Foredraget 

som ble presentert på årsmøte må bearbeides slik at det kan legges ut på hjemmesiden. 

- Fagrådet gjør jobben for vannområdene mhp overvåkingen av fjorden 
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4. TEKNOKRATISK MULIGHETSSTUDIE 

COWI forespørres om å presentere endelig rapport i neste styremøte 28.september etter at de har 

mottatt NIVA rapporten «Vurdering av effekter på vannkvaliteten ved endret utslipp i 

Bunnefjorden». 

 

 

5. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Markering av Fagrådet 40 år onsdag 30.august på Operaen. Vel 50 deltakere er påmeldt. 

- Høringsforslaget om nytt fredningsområde for hummer ved Nesoddtangen vedlagt 

innkallingen som info.  

 

 

6. EVENTUELT 

- Fagrådet har mottatt mail gjeldende SRØ og andre alternativer. Saken diskutert under sak 4.  

 

 

 

      MØTEPLAN Høsten 2017 kl. 13 hos VAV i Herslebsgate 5: 

Torsdag 28.september 

Torsdag 9.november 

 

Høstmøte tirsdag 5.desember 

 

Svanhild Fauskrud, referent 
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